
 پیام تسلیت رهبر انقلاب 
به آیت الله وحید خراسانی

حضــرت آیت الله خامنــه ای رهبر معظــم انقلاب 
اســلامی در پیامی درگذشت همسر آیت الله وحید 

خراسانی از مراجع عظام تقلید را تسلیت گفتند.
متن پیام رهبر انقلاب به این شرح است:

بسم الله الرحمن الرحیم
حضرت آیت الله آقای حاج شــیخ حســین وحید 

خراسانی دامت برکاتهُ
در گذشــت متعلقه محترمه را بــه جناب عالی و 
دیگر بازماندگان و منســوبان آن مرحومه تسلیت 
عرض می کنم و رحمت و مغفرت الهی را برای وی 

مسئلت می نمایم.
سیدعلی خامنه ای - ۲۰ آذر ۱۴۰۲

 کلیات لایحه بودجه سال آینده 
در کمیسیون تلفیق تصویب شد

سخنگوی کمیســیون تلفیق بودجه 1403 گفت: 
اعضای کمیســیون با کلیات لایحه بودجه ســال 

1403 موافقت کردند.
رحیم زارع ســخنگوی کمیســیون تلفیق بودجه 
1403 در گفت و گو با فارس، در تشــریح جلســه 
کمیســیون تلفیق  گفت: در جریان بررسی کلیات 
لایحه بودجه ســال آینده، رییس سازمان برنامه و 
بودجه، نمایندگان موافق و مخالف، نماینده دیوان 
محاسبات و مرکز پژوهش های مجلس به ایراد نقطه 
نظرات خود پرداختند. سخنگوی کمیسیون تلفیق 
تصریح کرد: در پایان جلســه کلیات لایحه به رای  
گذاشته شد و در نهایت اعضای کمیسیون با کلیات 
لایحه بودجه سال 1403 موافقت کردند. همچنین 
50 هزار میلیارد تومان برای همسان سازی حقوق 
بازنشستگان در این لایحه در نظرگرفته شده است.

 در جلسه علنی دیروز مجلس 
چه گذشت؟

جلســه علنی مجلس به ریاست محمدباقر قالیباف 
برگزار شــد و ادامه رسیدگی به گزارش کمیسیون 
عمران درباره طرح دوفوریتی کنترل و ســاماندهی 
اجاره بهای املاک مســکونی )اعاده شده از شورای 
نگهبــان(، ادامه رســیدگی به گزارش شــور دوم 
کمیســیون آموزش، تحقیقات و فناوری در مورد 
طرح اصلاح موادی از قانون تأسیس و اداره مدارس 
و مراکز آموزشــی و پرورشــی غیردولتی و بررسی 
گزارش کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
در مورد طرح تأسیس سازمان حفاظت و اطلاعات 

قوه قضائیه  در دستور کار نمایندگان قرار گرفت.
در ابتدای این جلســه رئیس مجلس در نطق پیش 
از دستور خود با بیان این که موتور محرک و عامل 
اصلی نسل کشــی در غزه پشتیبانی آمریکا از رژیم 
صهیونیســتی اســت، گفت: از وزارت امور خارجه 
می خواهم براســاس قانون الــزام دولت به حمایت 
همه جانبــه از مردم فلســطین و قانــون مقابله با 
اقدامات خصمانه رژیم صهیونیســتی علیه صلح و 
امنیت، فهرست کالاهای مرتبط با شرکت هایی که 
سهامدار اصلی آن شرکت های اسرائیلی هستند را 
اعلام کند. طبق این قانــون دولت تمهیدات لازم 
بــرای جلوگیری از واردات ایــن کالاها را به عمل 
آورد. در این زمینه ضروری است کمیسیون امنیت 
ملی پیگیر اجرای این قوانین و دریافت گزارش های 

لازم از وزارت امور خارجه باشد.
در ادامه جلسه علنی، نمایندگان گزارش کمیسیون 
عمران در مورد طرح دوفوریتی کنترل و ساماندهی 
اجاره بهای املاک مســکونی را بررسی کرده و به 
منظور تامین نظر شــورای نگهبــان با اصلاح ماده 
14 ایــن طــرح موافقت کردند که بر این اســاس 
تمهیداتی برای متقاضیان طرح های حمایتی تامین 

مسکن در نظر گرفته شد.
در جریان رسیدگی به گزارش کمیسیون آموزش و 
تحقیقات در خصوص طرح اصلاح موادی از قانون 
تاسیس و اداره مدارس و مراکز آموزشی و پرورشی 
غیردولتی، مجلس مســئولیت ارائه برنامه و تدوین 
محتوا و تعیین شاخص های آموزشی برای کودکان 
از بدو تولد تا شــش ســال را برعهده سازمان ملی 
تعلیم و تربیت کودک گذاشــت و وزارت آموزش و 
پرورش مســئول صدور مجوز و نظارت بر مهدهای 

کودک کرد.
همچنیــن با تصویــب مجلــس وزارت آموزش و 
پرورش مجاز به فروش زمین و ساختمان های مازاد 

خود به موسسان مدارس غیردولتی شد.
در مصوبــه ای دیگر مــدارس و مراکز آموزشــی 
و پرورشــی غیر دولتی آســیب دیــده از حوادث 
غیرمترقبه و بیماری های فراگیر مشــمول دریافت 
تســهیلات بانکی شــدند.در ادامه بررسی جزییات 
طرح اصلاح موادی از قانون تاسیس و اداره مدارس 
و مراکز آموزشــی و پرورشی مواد 3 و 4 این طرح 
تصویب شد که بر اساس آن ترکیب اعضای شورای 
سیاستگذاری، برنامه ریزی و نظارت مرکزی آموزش 

و پروش تغییر می کند.
همچنین نمایندگان تصویب کردند که تهیه الگوی 
نظام مند رتبه بندی سالانه مدارس و مراکز آموزشی 
و پرورشی غیر دولتی براساس شاخص های کیفیت 
آموزشــی و پرورشی برنامه درسی، نیروی انتظامی 
و فضــا و تجهیزات و تصویب آن در شــورای عالی 

آموزش و پرورش باشد.
نماینــدگان در بخش دیگری از دســتور کارهای 
خود، با درخواست بررســی طرح استفساریه ماده 
5 قانون بیمه های اجتماعی کارگران ســاختمانی 
با قیــد دو فوریت موافقــت و همچنین علی اکبر 
کریمی عضو کمیســیون صنایــع و معادن مجلس 
 را بــه عنوان عضو ناظر مجلس در شــورای رقابت 

تعیین کردند.

اخبار

رئیس جمهور با اشاره به فساد اخیر در واردات چای گفت: 
این مسئله در ســال اول دولت کشف شد و تاکنون چهار 
میزگرد هم در رســانه ملی درباره آن برگزار شــده است؛ 
حالا مــردم منتظرند بعد از ۹ ماه اقدامــی در این زمینه 

صورت بگیرد.
ســید ابراهیم رئیســی رئیس جمهور دیــروز در افتتاحیه 
همایش اقتصاد ایران طی سخنانی با تأکید بر اینکه انتظار 
مردم از دولــت، صاحب نظران و اندیشــمندان وقوع یک 
تحول در همه حوزه هاســت، عنوان کرد: این نگاه تحولی 
باید مورد توجه همه باشد. وی افزود: این تحول برای دولت 
و اتاق های فکر در محافل علمی، دانشگاهی و حوزوی یک 

ضرورت است و باید در دستورکار قرار گیرد.
رئیس جمهور بیان کرد: باید اقتصاد ما علم پایه باشــد؛ در 
کشور ما انتخابات وجود دارد و دولت ها و مجالس می آیند 
و می رونــد و هر کــدام نیز نگاه خود را دارنــد؛ اگر کارها 

مبتنی بر کار علمی باشد؛ ماندگار خواهد شد.
رئیسی اظهار داشــت: باید نظریه ای که در دانشگاه متقن 
بوده، اجرا شده و نظرات و انتقادات هم مطرح شود؛ اما باید 

بدانیم که اجرا میدان آزمون و خطا نیست.
وی با اشــاره به اهمیت عدالت اقتصادی خاطر نشان کرد: 
عدالت در توزیع ثــروت و هم چنین عدالت اقتصادی مهم 
اســت؛ توســعه باید در پرتو عدالت اقتصادی و اجتماعی 

باشد، جامعه باید با این شرایط، توسعه یابد.
رئیس جمهــور با طرح مثالــی عنوان کرد: با اســتفاده از 
آمایش سرزمینی می توان برنامه ریزی کرد که چگونه ثروت 
به صورت عادلانه توزیع می شود. وی با اشاره به فساد اخیر 
در واردات چای تصریح کرد: این مسئله در سال اول دولت 
کشف شد و تاکنون چهار میزگرد هم در رسانه ملی درباره 
آن برگزار شــده اســت؛ حالا  مردم منتظرند بعد از ۹ ماه 

اقدامی در این زمینه صورت بگیرد.
رئیســی با یادآوری اینکــه هرکجا مــردم در عرصه های 
مختلف وارد میدان شــدند، به نتیجه مطلوب رســیدیم، 
تصریح کرد: باید مردم در عرصه اقتصادی فعال باشــند و 
دولت هم باید از آنان حمایت کند؛ اهمیت نقش دولت در 
هدایت، حمایت و نظارت در اقتصاد و پرهیز از تصدی گری 
قوه مجریــه در عرصه اقتصاد از جمله موارد مورد اشــاره 

رئیس جمهور بود.
وی در ادامه درباره مشــکلات اقتصادی خاطر نشان کرد: 
باید با شناخت مسائل و مشــکلات، تصمیم گیری کرده و 
چاره جویی کرد؛ این راهکار دولت است. دولت اعلام کرده 
که از کنار مســائل بی اعتنا عبور نمی کند و در حل مسئله 

مصمم است.
رئیس جمهور با اشاره به انتقادات برخی از دولت در زمینه 

تکمیل پروژه های نیمه تمام در کشور، گفت: برخی طرح ها 
با پیشــرفت های مختلف ســال ها معطل مانــده و باید به 
نتیجه برســد؛ مهم نیست که این کار به نام چه کسی رقم 
می خورد بلکه مهم این اســت که این اقدامات به نام نظام 

جمهوری اسلامی رقم می خورد.
رئیســی با بیان اینکه ما در کشــور 101 هزار عضو هیئت 
علمی دانشــگاه ها داریم، افزود: این یک ســرمایه ی عظیم 
اســت و باید دســتگاه ها از نظــرات علمــی فرهیختگان 

بهره ببرند تا بهتر بتوانیم مشکلات را حل کنیم.
وی با یــادآوری اهتمــام دولت بر اصلاح ســاختاری در 
حوزه های مختلف، اصلاح رفتارها برای رســیدن به رشــد 
اقتصادی، تلاش بــرای رفع ناترازی ها و کســری بودجه، 
اظهار داشــت: بانک مرکزی می کوشــد که انضباط مالی 
موسســات و بانک ها رخ دهد و این روزهــا اخبار اقدامات 

بانک مرکزی در این زمینه شنیده می شود.
رئیسی با اشاره به برنامه ی دولت برای رشد تولید، تصریح 
کــرد: بیــش از 6000 کارگاه و کارخانه بــه چرخه تولید 
برگشــته و اولویت ما بر احیای کارخانه ها، به جای ساخت 
مراکــز تولیدی جدید اســت. وی در ادامه ســخنان خود 
درخصوص نگاه دولت در عرصه سیاست خارجی بیان کرد: 
در نظر داریم با کشورهای همســایه، همسو و کسانی که 

قصد همکاری با ما دارند، تعامل داشته باشیم.
رئیس جمهور با انتقاد از بنگاهداری و انجماد منابع و اموال 
از ســوی برخی بانک ها خاطر نشــان کرد: دولت مقابله با 
این مســئله را دنبال می کند؛ فــروش به موقع دارایی ها و 
عــدم انجماد اموال در بانک ها می تواند روند خوبی را پیش 
روی آنان قرار دهد. رئیســی در ادامه گفت: کارنامه  دولت 
در عرصه های مختلف موجود اســت و برای پیشــبرد امور 

کشور، برنامه داریم.
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گزارش
رئیس جمهور: 

مردم منتظر اقدام در پرونده فساد »چای« هستند

فرمانده نیروی دریایی ارتش با اشاره به حضور ناو هواپیمابر نیروهای فرامنطقه ای 
در خلیــج فارس، گفت: آن ها برای فتنه انگیــزی آمده اند و ما آن ها را به زودی از 

منطقه بیرون خواهیم کرد.
امیر دریادار »شهرام ایرانی« فرمانده نیروی دریایی ارتش در همایش ملی توسعه 
سواحل مکران که دیروز در دانشگاه امام صادق )ع( برگزار شد، با اشاره به کلامی 
از رهبر معظم انقلاب اســلامی مبنی بر اینکه پیشروی در دریاهای آزاد بسیار پر 
اهمیت اســت، گفت: نیروی دریایی از ســال 13۸۸ تا به امروز پیشروی دریایی 
خوبی داشته اســت. وی با بیان اینکه در دیدار با رهبر معظم انقلاب اسلامی به 
معظم لــه گفتم که می خواهیم کــره زمین را دور بزنیم و ما این کار را با ناوگروه 
۸6 به سرانجام رساندیم، افزود: تا قبل از مأموریت ناوگروه ۸6 سابقه نداشت که 
کشورمان عرض اقیانوس آرام را طی کند، اما امروز به برکت انقلاب اسلامی کجا 

هستیم؟ ناوشکن تمام ایرانی ساخته می شود و تمامی کره زمین را دور می زند.
دریادار ایرانی با بیان اینکه سواحل مکران ما امروز هیچ توسعه ای نیافته، که اگر 
این موضوع مورد توجه جدی قرار نگیرد، ما زمان را از دست خواهیم داد، تاکید 
کرد: در کشورهای همسایه، در شمال اقیانوس هند بندری در حال ساخت است 
که در سال ۲035 ساخت آن به پایان می رسد، این یک ابربندر است با توانمندی 
بسیار بالا که هنوز فعالیت جدی اش شروع نشده، 15 هزار نفر روزانه در آنجا کار 

می کنند. چرا ما نباید همچون بندری داشته باشیم؟
وی اضافه کرد: در دریا اصل همه کریدورها ما هســتیم. روسیه با اینکه ابرقدرت 
است، اما همه اطرافش یخ است و راه ارتباطی دریایی چندانی ندارد و آن ها دعا 
می کنند که این یخ ها آب شود تا بتوانند تردد داشته باشند؛ آن ها در دریانوردی 

محدود هستند.

فرمانــده نیروی دریایی ارتش با اشــاره به اینکه ما هیــچ مانعی در هیچ کجای 
دنیا ســر راه مان نیست و از طریق دریا با همه کشورها چه دوست و چه دشمن 
همسایه هستیم، گفت: البته دشمن ها دور هستند، بندر چابهار بندری ارزشمند 
اســت؛ اما پنج سال دیگر ارزش خود را از دســت خواهد داد، چون کشتی ها به 
بنــدر دیگری خواهند رفت و برای آن ها مقرون به صرفه نخواهد بود به ســمت 

سواحل ما بیایند.
دریادار ایرانی گفت: اگر سواحل مکران فعال می شد، امروز دیگر در خلیج فارس 
کسی نمی توانســت در حوزه دریا فعالیت اقتصادی داشته باشد، چون کشتی به 
جای ورود به مســیر پرخطر بار خود را همین جا تخلیه می کرد، ما از حوزه دریا 
غافل مانده ایم و اقتصاد دریامحور ما دچار چالش شده است؛ یعنی ما یک ساحل 
قابــل بهره برداری نداریم و فقط یک بندری در چابهار ایجاد کردیم که ارتباطات 

آن به طور کامل برقرار نشده است.
وی افــزود: بهترین بندر ما، بندر شــهید رجایی در بندرعباس اســت که برای 
کشــتی ها یک منطقه محدود دریانوردی محسوب می شود. عملًا ما می توانستیم 
در چابهــار تحریم هــا را از بین ببریم؛ چون تنها نقطه ای که تحریم شــامل آن 

نیست، چابهار است. چابهار می تواند مرجع ورود و خروج کالاهای ما شود.

دریادار ایرانی با بیان اینکه ما امروز در حوزه شــیلات، هیچ گونه اســتفاده ای از 
آب های انحصــاری در اختیار خودمان نکرده ایم، اظهار کــرد: چرا ما نباید بهره 
ببریم و کشــورهای دیگر بیایند و صیادی کنند؟ در دریا فرصت ها به قدری زیاد 
است که اصلًا نگاه به خشکی واقعاً اشتباه است؛ یعنی ما باید خشکی را نگه داریم 

برای نسل های آینده و خیلی نسل های بعد.
وی بیــان کرد: دریا می تواند همه نیازمندی های ما را در هر حوزه ای تأمین کند. 

ساده ترین آن آب شیرین است که ما از چابهار به فلات بزرگ منتقل می کنیم.
دریادار ایرانی گفت: ما حضورمان را در ســواحل مکران گسترش دادیم و شروع 
به ســاخت تجهیزات مورد نیاز کرده ایم. ما کار ساخت کشتی های پشتیبان آنجا 
را شــروع کرده ایم که اولین کشــتی دنیا را دور زد، دومی را تا دهه مبارک فجر 
 امســال رونمایی خواهیم کرد و ســومی نیز برای ابتدای ســال آینده رونمایی 

خواهد شد.
وی همچنین به بخشــی از اقدام صورت گرفته در مأموریت ناوگروه ۸6 پرداخت 
و افــزود: حدوداً دو ماه پیش یک تانکر ایرانی در اقیانوس اطلس حضور داشــت 
و آمریکایی ها می خواســتند آن را بازرسی کنند؛ این در حالی است که بازرسی 
نیازمند مجوز ســازمان ملل اســت و ما هم اجازه ندادیم که به تانکر ما نزدیک 
شــوند. دریادار ایرانی با بیان اینکه بســیاری گفتند که ناو هواپیمابر برای تغییر 
معادله به منطقه آمده است، گفت: اما باید گفت آن ها برای فتنه انگیزی و تأمین 
نیازمندی هایشــان آمدند و ما آن ها را به زودی از منطقه بیرون خواهیم کرد. ما 

دیگر تحت فشار قرار نمی گیریم و می توانیم اعمال نفوذ کنیم.
وی تاکید کرد: لازم اســت که دولت انقلابی ما توجه جدی به دریا داشته باشد 
تا کارآفرینی بی نهایتی داشته باشیم تا ببینید اقتصاد چگونه شکوفا خواهد شد.

دریادار ایرانی: 

ناو هواپیمابر آمریکایی را از خلیج فارس 
بیرون می کنیم

معــاون هماهنگ کننده نیروی پدافنــد هوایی ارتش با 
اشــاره به تلاش ارتش برای ارتقای توان پهپادی خود، 

گفت: به زودی پهپاد جدید این نیرو رونمایی می شود.
امیر ســرتیپ محمد یوســفی خوش قلب در گفت وگو 
با ایسنا با اشــاره به رونمایی و الحاق پهپاد کرّار مسلح 
به موشــک مجید به نیروی پدافند هوایی ارتش، اظهار 
کــرد: ما پس از هر رونمایی اعــلام می کنیم که این راه 
ادامه دارد. ســال گذشته هم در تســت میدانی سامانه 
باور 3۷3 که توانســتیم پهپاد مهاجم را در بالای 300 
 کیلومتــری منهــدم کنیم، اعــلام کردیم کــه این راه 

ادامه دارد.
وی ادامــه داد: در رزمایش پهپــادی اخیر ارتش، طرح 
رســول )تجهیز پهپاد کرّار مســلح به موشک مجید( را 

توانستیم به نتیجه برسانیم و اعلام کردیم این راه ادامه 
دارد. مــا در نیروی پدافند هوای ارتــش در حوزه های 
مختلف کشــف و درگیری و همچنین پهپادی در حال 
کار هســتیم. قابلیت های پهپادی ما متفاوت است و ما 
پهپادهای پشــتیبانی، پشتیبانی رزمی و عملیات رزمی 
داریم و در آینده نزدیــک از پهپادی با ماموریت جدید 
استفاده می کنیم که به زودی توسط مقامات عالی رتبه 

ارتش این موضوع رسانه ای می شود.
معــاون هماهنگ کننده نیــروی پدافند هوایی ارتش با 
بیان اینکه توانمنــدی پهپادی ما ارتقــا خواهد یافت، 
گفت: مــا هم در ابعــاد تاکتیکی، هــم عملیاتی و هم 
راهبــردی و هم در نوع خاصــی از ماموریت، از پهپادی 

جدید رونمایی خواهیم داشت.

ارتش پهپاد جدید رونمایی می کند
سخنگوی کمیســیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
گفت: پیروی صحبتی که با رئیس مجلس درباره لایحه 
افزایــش تعطیــلات آخر هفته و کاهش ســاعت کاری 
ادارات داشتم، به احتمال زیاد این لایحه هفته آینده در 

دستورکار مجلس قرار می گیرد.
حســین گودرزی درباره آخریــن وضعیت طرح افزایش 
تعطیــلات آخر هفته و کاهش ســاعت کاری کارکنان، 
گفت: لایحــه اصلاح ماده ۸3 قانــون مدیریت خدمات 
کشــوری برای افزایش تعطیلات هفتگــی به دو روز و 
4 ســاعت کاهش کار در هفته بعــد از اصلاح اخیر در 
کمیســیون اجتماعی از هفته قبل به  مدت ده روز روی 
سامانه ثبت پیشنهادات نمایندگان قرار دارد و به احتمال 
زیاد و  پیروی صحبتی که با ریاســت مجلس داشــتم، 

هفته آینده در دستور جلسات صحن قرار خواهد گرفت. 
وی گفت: در این لایحه علاوه بر افزایش تعطیلات آخر 
هفته از یک به دو روز، میزان کار هفتگی از 44 ســاعت 
به 40 ســاعت کاهش می یابد که در این شاخص ایران 
در زمره کشورهای توسعه  یافته قرار می گیرد. سخنگوی 
کمیســیون اجتماعــی بیان کــرد: در دو ســده اخیر 
جنبش های کارگری در جهان برای کاهش کار هفتگی 
و افزایش تعطیلات تلاش زیاد و مســتمری داشــته اند. 
گــودرزی تأکید کــرد: در این لایحــه مجلس و دولت 
مصمم هســتند با افزایش تعطیــلات هفتگی به دو روز 
و 4 ســاعت کاهش کار در هفته در جهت ارتقاء منزلت 
کارکنــان و تقویت کیفیت کار، حضور بیشــتر اعضای 

خانواده کنار همدیگر و... اقدام کنند.

افزایش تعطیلات آخر هفته در دستور کار مجلس

 اجرای تازه ترین تاکتیک ها و طرح های نوترکیب 
در رزمایش بزرگ نیروی زمینی سپاه

رزمایش بزرگ امنیتی نیروی زمینی ســپاه با دو ویژگی ترکیبی و تخصصی و رویکرد مقابله با تهدیدات ضد امنیتی، 
گروهک های ضد انقلاب، تیم های تروریســتی و تکفیری، در غرب کشور با محوریت قرارگاه نجف اشرف  با بکارگیری  

یگانهای حوزه سرزمینی این قرارگاه در منطقه عمومی قصر شیرین برگزار شد.
در این رزمایش بخشــی از تازه ترین تاکتیکها، تجربیات، طرح های نوترکیب قوا با بهره گیری از اســتعداد و قابلیتهای 

جدید یگانهای مختلف نیروی زمینی برای مقابله با تهدیدات امنیتی و اقدامات تروریستی به کار گرفته شد.
تمرین ویژه در شــرایط جنگ الکترونیک، آزمایش سیستم های راداری و ارتباطی، اجرای عملیات شناسایی و اشراف 
اطلاعاتی، انهدام اهداف و مقرهای دشــمن فرضی در عمق با بهره گیری از تجهیزات جدید الحاقی، اجرای هلی برن، 
اجرای انواع آتش های انهدامی، تهاجمی و پشــتیبانی توســط واحدهای پهپادی، توپخانه ای، ادوات، زرهی از جمله 

مراحل و بخش های این رزمایش بود.
سردار محمد پاکپور فرمانده نیروی زمینی سپاه اجرای این رزمایش را مبتنی بر برنامه های ارتقای آمادگی عملیاتی و 
توانمندی یگانهای رزمی در مقابله با تهدیدات و سناریوهای پیچیده امنیتی و تروریستی توصیف کرد و گفت: منطقه 
و جهان همواره متاثر از سیاســت های استکباری، ســلطه جویانه و تمامیت خواهانه است که تولید و تکثیر گروه های 
سازمان یافته تروریستی و ناامن ساز از جمله نتایج محتوم این رویکرد به شمار می آید که از همین رو،  ایجاد آمادگی 

و توانمندسازی حافظان  امنیت برای مقابله با این تهدیدات به یک ضرورت مسلم و انکار ناپذیر تبدیل شده است.
وی افزود: ما در بســتر اجرای چنین رزمایش هایی، شــیوه های مقابله با تهدیدات امنیتی، باندهای شرارت، ناامنی و 
گروه های تروریســتی  مورد حمایت  گسترده اطلاعاتی و تجهیزاتی برخی از قدرتهای سلطه گر جهانی و منطقه ای  را 
در راســتای توســعه امنیت پایدار، مقابله متناسب با ســطوح مختلف تهدید، حفظ منافع و حراست از تمامیت ارضی 

کشور را با قدرت و قاطعیت دنبال می کنیم.

 درخواست خانواده شهدای ترور از دستگاه قضا 
برای بررسی کامل پرونده منافقین

خانواده های شــهدای ترور طی بیانیه ای از دستگاه قضایی جمهوری اسلامی ایران خواستند تا با بررسی کامل پرونده 
سرکردگان منافقین، آنها را به سزای اعمالشان برسانند.

بر اساس اعلام سخنگوی قوه قضائیه اولین جلسه دادگاه رسیدگی به اتهامات اعضای اصلی کادر رهبری و سرکردگان 
گروهک تروریستی منافقین، فردا ۲1 آذر ماه برای اولین بار در دادگاه کیفری یک دادگستری استان تهران به صورت 

علنی برگزار خواهد شد. در این دادگاه به بررسی پرونده جنایت های سرکردگان این گروهک پرداخته خواهد شد.
بر همین اساس خانواده های شهدای ترور طی بیانیه ای از دستگاه قضایی جمهوری اسلامی ایران خواستند تا با بررسی 
کامل پرونده سرکردگان منافقین، آنها را به سزای اعمالشان برسانند.بیانیه خانواده های شهدای ترور به شرح زیر است:

بر هیچ یک از آحاد مردم انقلابی و شهید پرور ایران اسلامی پوشیده نیست که سازمان مجاهدین خلق که به حق نام 
منافقین را بر آنها نهادند، چه جنایت ها و خیانت هایی در حق ملت و کشور کرده اند. سرکردگان این گروهک تروریستی 
از اول انقلاب اسلامی چهره پلید و خبیث خود را به جامعه نشان دادند و از همان ابتدا با انواع کارشکنی ها در صدد ایجاد 
اختلاف و تفرقه افکنی بین مسئولین و مردم برآمدند. آنها زمانی که با شکست مواجه شدند در خرداد سال 60 روی به 
شورش مسلحانه، شکنجه و ترورهای همه جانبه آوردند و در این میان تعداد زیادی از اقشار مختلف مردم را که در بین 
آنها زنان و کودکان از جمله کودک ســه ســاله نیز حضور دارند، تنها به جرم حمایت از امام، انقلاب و حزب اللهی بودن 
،کورکورانه به شــهادت رساندند. همچنین این کوردلان تاریخ بشــریت در دوران جنگ تحمیلی نیز اقدام به همکاری 
با صدام جنایتکار کرده و لکه ننگ دیگری در کارنامه ســیاه خود در تاریخ ثبت نمودند. متأســفانه گروهک تروریستی 
منافقین و سرکردگان خونخوار آن با کارنامه سیاه و سراسر جنایتکارانه خود نه تنها تا به حال در هیچ دادگاه داخلی و 
بین المللی محاکمه نشده اند و هیچ گاه پاسخگوی یک عمر رذالت و خیانت و جنایت شان در حق بشریت نبوده اند، بلکه 

آزادانه در کشورهای اروپایی )حامیان دروغین حقوق بشر( در رفت و آمد هستند و در بسیاری از آنها استقرار دارند. 


